
2024-es választási év: június 9-én pol-
gármestert és települési képviselőket
választunk Cegléden is. Bár a hivata-
los kampány még nem kezdődött el,
de az első bejelentés
megérkezett: dr. Lakos

Roland ügyvéd, Csemő korábbi
polgármestere jelentette be indulá-
sát független jelöltként a polgár-
mesteri székért.
A bejelentés felkavarta a helyi politikai életet és új
helyzetet teremtett – hiszen új szereplő jelent meg a
politikai palettán. A CTV megkérdezte a ceglédi
politikai élet szereplőit arról, milyen terveik vannak
a választásra.
A Ceglédért Független Egyesület korábban sajtótá-
jékoztatót tartott arról, hogy a szervezet minden
körzetben indít jelöltet és saját polgármester jelöl-
tet is – konkrét nevek azonban még nem hangoztak
el. Most azt nyilatkozták, az új események fényé-

ben átgondolják álláspontjukat, de minden körzet-
ben indítani kívánnak képviselőjelöltet.
A Fidesz részéről Földi László választókerületi el-
nök azt mondta el: végleges döntésük március ele-
jére várható a polgármester jelöltjük személyéről.
A Czigle Egyesület az előző választásokon minden
körzetben indított jelöltet és a függetlenként indult
dr. Csáky Andrást támogatták. Az egyesület idei vá-
lasztáson való indulásáról később várható bejelentés.

Újra indulni tervez dr. Csáky
András, Cegléd jelenlegi polgármes-
tere is, ezúttal azonban a Ceglédi Lo-
kálpatrióta Klub színeiben. Azt terve-
zik, hogy az egyesület saját képvise-
lőjelölteket is indít, akik személyét

hamarosan bejelentik.
A Mi Hazánk Mozgalom színeiben
Bartha Barna is indul a városvezetői
székért, ahogyan a párt minden kör-
zetben jelöltet állítani is kíván.

r. Lakos Roland
Csemő korábbi pol-
gármestere, ügyvéd
tartott tájékoztatót
január 10-én dél-
előtt ceglédi irodá-
jában a sajtó képvi-

selőinek. A tájékoztatón bejelen-
tette: indulni kíván független
polgármester-jelöltként az idei
önkormányzati választásokon.
A politikus bemutatta szakmai
életútját: idén 25 éve lesz, hogy
befejezte tanulmányait, volt
ügyvédjelölt, egyéni ügyvéd is,
de a negyedszázadból 20 év
Csemőben telt az önkormány-
zati igazgatásban.
- 2004-2013-ig jegyzője, 2014-
2023-ig polgármestere voltam
Csemőnek. Úgy gondolom, bi-
zonyítottam az alkalmasságo-
mat, és az így megszerzett szak-
tudást és tapasztalatot ajánlom
most a ceglédiek figyelmébe. –
ajánlotta magát Lakos Roland,
majd hozzátette: nemcsak azért
indul függetlenként, mert belső
lelkületéből is ez fakad, hanem
azért, mert a szakmai típusú te-
lepülésirányításban hisz, amely-
nek közösségkovácsoló erőt tu-
lajdonít. Közölte: vár maga
mellé minden szervezetet, pár-
tot, akik támogatni tudják vagy
céljaival azonosulni tudnak.
A politikus a „jövő Ceglédjé-
ről” egy koncepciótervet készí-
tett, amelyet a weboldalán tesz
közzé. A következő hetekben a
tervezet egyes fejezetei részle-
tesen is bemutatásra kerülnek.
- Víziót szeretnék átadni ebben,
nem ígéreteket, hanem egy ké-
pet, hogyan látom 5 év múlva
Ceglédet. Várom a választópol-
gárok ötleteit, véleményét, javas-
latait, hiszen Cegléd közös
ügyünk és hiszek abban, hogy a
várost még inkább fejlődő pá-
lyára lehet állítani. – zárta be-
szédét Lakos Roland, aki ezután
a sajtó megjelent képviselőinek
kérdéseire válaszolt.
Mint elhangzott: azt reméli, hogy
az általa bizonyított eredmények
és a közzétett koncepció alkal-
mas arra, hogy más szervezetek
is támogassák. „Örömmel lennék
mindenki polgármestere” – je-
lentette ki. A kérdésre, hogy mi-

ben hozna újat az eddigiekhez ké-
pest Ceglédnek, azt válaszolta:
közösségformálásban, lendület-
ben, összefogásban - a legfonto-
sabb ugyanis nem a pártpreferen-
ciák, hanem a város fejlődése.
Dr. Lakos Roland lapunk kér-
déseire is válaszolt:
- Miért független jelöltként indul?
- A függetlenség egy státusz,
ami biztosítja, hogy a feladatel-
látás szakmai alapon történjen.
Senki nem születik polgármes-
ternek, de ez is egy szakma,
aminek fortélyai bárki által
megtanulhatók. Igaz, nehezített
terep, mert nincs egy tankönyv,
ahol le lenne írva, hogyan kell
ezt jól csinálni, így marad a
gyakorlati tapasztalás. Én füg-
getlenként, és mindenkivel
együttműködve az önkormány-
zati igazgatásban éltem és dol-
goztam az elmúlt két évtized-
ben. Hiszek abban, hogy a
szakmai alapú településirányí-
tás közösségformáló erő és
mindenkivel együtt gondolkod-
ni, dolgozni és munkálkodni
van szükség a jövő érdekében.
- Mennyiben látja más feladat-
nak egy város irányítását, mint
mondjuk egy faluét?
- Azt gondolom, hogy az ala-
pok ugyanazok. Költségvetés
alapján kell, közpénzből gaz-
dálkodva, intézményeket fenn-
tartva, projekteket megvalósít-
va egy követhető működést
biztosítani, szolgáltatásokat
nyújtani. Nyilván a lépték
más, a feladat is több, de bő-
vebb a szakemberek köre is,
hiszen egy városban szerte-
ágazóbb rendszert kell mű-
ködtetni és azt a lehető legha-
tékonyabban.
- Miért Ön?
- Azt szeretném, ha mindenki
úgy tekintene rám, mint egy le-
hetőségre. Egy ajánlat vagyok
arra, ha felhatalmazást kapok,
akkor megmutassam, hogy mi-
lyen egy általam elképzelt és
fejlődő város. Van múltam,
van tapasztalatom, van kon-
cepcióm és van ambícióm.
Én felkészültem a feladatra,
számítok a ceglédiek támoga-
tására, ahogy Ők is számíthat-
nak rám!
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Cegléd az 5.
legtöbbet fejlődő

város
ELKÉSZÜLT AZ EGYENSÚLY Intézet
településindexe. Cegléd az 5. leg-
többet fejlődő település a 15 ezer
főnél nagyobb lakosságszámú,
nem megyei jogú városok között.
A településindex adatalapon, kü-
lönböző indikátorok használatával
méri fel a települések fejlettségi
szintjét, valamint a 2014 óta látott
fejlődésüket 2021-ig. A település-
index kidolgozásához nyilvános
adatokat használtak a Központi
Statisztikai Hivataltól, az Országos
Területfejlesztési és Területrende-
zési Információs Rendszerből, va-
lamint a GeoX Kft.-től. Az intézet
igazgatója Boros Tamás elmondta,
mostantól minden évben kiadják a
településindexet, hogy ne csak a
fejlettségi alaphelyzet, hanem a fej-

lődés üteme is látható legyen. Az
Egyensúly Intézet igazgatója tisz-
tázta, hogy nem szeretnének politi-
kai sorrendharcot, rengeteg oka le-
het egy település sikerességének,
vagy épp sikertelenségének, mi-
közben egy polgármester megítélé-
se nem csak az adatokon múlik.
A felmérést 53 indikátor alapján
végezték, ezek között szerepelt
például: a lakások átlagos négyzet-
méterára, az egy lakosra jutó nettó
belföldi jövedelem, az egy főre eső
iparűzési adó mértéke, a helyi ön-
kormányzatok összes költségveté-
si bevétele egy főre, a gimnáziumi
tanulók száma a nappali oktatás-
ban ezer főre, a közüzemi ivóvíz-
vezeték-hálózatba bekapcsolt laká-
sok aránya, vagy a bűncselekmé-
nyek száma ezer főre.
„Bár Cegléden csökkentek a la-
kosságarányos önkormányzati
bevételek, a város – ellensúlyoz-
va a költségvetési mozgástér vi-
szonylagos szűkülését – az indi-
kátorok felében növekedést köny-
velhetett el.” – írta az Egyensúly

Intézet elemzése városunkról a
2014-2021 közötti időszakról.

Válogatás
– Metszéspontok

JANUÁR 12-ÉN A CEGLÉDI Galéri-
ában nyílt kiállítás a Ceglédi Al-
kotók Egyesülete fiatal képzőmű-
vészeinek és meghívott vendége-
iknek alkotásaiból. Az alkotók
munkáját P. Rónai Gábor mű-
vésztanár méltatta. Az est hangu-
latát Horváth László (CAE) hang-
szeres játéka tette teljessé.
A kiállítás szervezése során a fia-
tal művészek csapatát összefogta,
s a tárlat fő rendezője Orosz
Fanni volt, a grafikai arculatot az
országos versenyeket, rangos pá-
lyázatokat sorra nyerő Bezzeg
Lilla álmodta meg, akiknek kö-
szönetet mondtak a kiállítás meg-
nyitó ünnepségén.
„Művészeink árnyékában egy fia-
tal generáció nőtt fel….és szárny-
ra kelt… és micsoda gondolatok,
érzések, belső erő motiválja őket,
hogy tehetségüket kamatoztatva
olyan kortárs képzőművészeti al-
kotásokat hoznak létre, melyek
sajátos szemszögből tükrözik a
bennünket körülvevő világot!
Bezzeg Lilla (CAE) a Pécsi Tu-
dományegyetem tervező grafika
szakán diplomázott; Bóka Zoltán
(CAE) a Pécsi Tudományegye-
tem kerámiatervezés szakán dip-
lomázott; Csányi Anna (CAE)
grafikus; Csukás Csenge (CAE) a
Magyar Képzőművészeti Egye-
tem végzős szobrász hallgatója,
Csukás Réka (CAE) fotográfus,
Kiss Gábor – festő; Kövics Milán
– a Pécsi Tudományegyetem
szobrász szakán diplomázott;
Nándori Judit (CAE) a Magyar
Képzőművészeti Egyetem festő
szakos hallgatója; Orosz Fanni

(CAE) a Szegedi Tudomány-
egyetem kép grafika, valamint vi-
zuális- és környezetkultúra tanár
szakán szerzett diplomát.
Szeretettel gratulálunk az ifjú mű-
vészeknek! Élmény volt veletek
együtt dolgozni, álmodni és osz-
tozni a felétek áradó tiszteletben,
elismerésben ezen az estén!” – szá-
molt be a kiállítóhely a megnyitó-
ról. A kiállítás február 10-ig tekint-
hető meg, hétköznap 10.00-18.00,
szombaton 08.00-12.00 óráig.

Cegléd
Kultúrájáért díj

CSIPKÓ MAGDOLNA 2002 ÓTA a
Szent Kereszt Katolikus Általános
Iskola pedagógusa. Kiváló pedagó-
gus, zenész és a magyar kultúra él-
tetője és dr. Füléné Nagy Piroska a
Török János Református Oktatási
Központ magyar-angol, ének-zene
és pedagógia szakos kollégája volt
1996-tól egészen 2023-ig.kapta az
idei „Cegléd Város Kultúrájáért” dí-
jat a Magyar Kultúra Napi ünnepsé-
gen. Az ünnepségen köszöntötték a
Kossuth Művelődési Központ mun-
katársait abból az alkalomból, hogy
immár második alkalommal nyerte
el az intézmény a „Minősített Intéz-
mény Címet”, a házban folyó szak-
mai munka elismeréseként. Ünnepi
műsort Borbély Alexandra, Tö-
rőcsik Franciska, Ember Márk és
Wunderlich József adott „DalVer-
sek” címmel. A rendezvényen dr.
Csáky András polgármester mon-
dott ünnepi köszöntőt.

Megújult a
székelykapu

ÚJRA MEGSZÉPÜLVE, ÚJ TETŐVEL
várja a Gubody parkba látogató-
kat a Székelykapu. Összefogás

eredménye a megújulás, Rimóczi
Gábor a körzet önkormányzati
képviselője, a Városvédő és Szé-
pítő Egyesület, a Várvag Kft és
Kovács László vállalkozó közös
munkájának eredménye, hogy
megújulhatott a kapu.

Bölcsőde átadó
ÁTADTÁK DECEMBER 15-ÉN a Ne-
felejcs utcai bölcsődét: a mintegy
552 milliós állami támogatásból

épült intézményre nagy szükség
van, hiszen eddig két tagbölcsőde
működött Cegléden – a Deák Ut-
cai Tagbölcsődében – 8 csoport-
ban, 108 férőhellyel, illetve a
Dózsa György Úti Tagbölcsődé-
ben – 4 csoportban, 48 férőhellyel.
A most elkészült Nefelejcs Böl-
csődével egy 4 csoportszobás 56
férőhelyes tagbölcsőde építése
valósult meg. Az új épület Ceg-
léd nyugati részén, kertvárosi
övezetben helyezkedik el, amely
a település dinamikusan fejlődő
része.
A zöldmezős beruházás keretében
épült bölcsőde és a játszóudvar 56
gyermek és 10-12 fős személyzet
részére készült. A csoportszobák
és azok kiszolgáló helyiségei két
épületszárnyban kaptak helyet. A
központi épületrészben a személy-
zeti helyiségek és a melegítőkony-
ha, illetve annak kiszolgáló helyi-
ségeit alakították ki. A 2 db, 2-2
csoportszobából álló gondozási
egységet külön-külön bejáraton
keresztül lehet megközelíteni. A

személyi és gépjármű bejáratot a
Harang utcai oldalon alakították
ki. Az épület bejárata akadály-
mentes, akadálymentes parkolót
és WC-t is kialakítottak. Az egyik
csoportszobában indukciós hurkot
is beépítettek, amely a nagyothal-
lók (hallókészüléket használók)
számára biztosít kommunikációs
lehetőséget. A bölcsőde teljesen új
berendezést kapott, parkolók és
udvari játékokkal felszerelt játszó-
kert is létesült. Az épületszerkezet
és a gépészet az energetikai köve-
telményeknek megfelelően, kor-
szerű kivitelben épült meg, a meg-
újuló energia hasznosítására egy
30 KW csúcsteljesítményű nap-
elemes rendszert is telepítettek. A
tervek szerint az intézményben a
gyermekek ellátása január 8-tól
kezdődött meg.

Vaskesztyű
FENTI CÍMMEL JELENT MEG Bor-
da János legújabb kötete, mely-
nek bemutatóját a Városházán
tartották. A történelmi regény a
13. században játszódik és több
izgalmas helyre kalauzolja el az
olvasót. Főhőse, egy jobbágyként
született fiatalember, Ajándok,
akit ifjúkori vadorzás miatt kéz-
vesztésre ítéltek, de kitartása, hő-
siessége eredményeként nemes
lesz. A bemutatón Németh Nyiba
Sándor a Krúdy Kör elnöke volt
a szerző beszélgetőpartnere, aki a
bemutató végén átadta Borda
Jánosnak a Krúdy Szépíró díjat.

Karácsonyi ételosztás
ÉTELT OSZTOTT LÁSZLÓ ÁGNES
önkormányzati képviselő kará-
csony alkalmából a rászorulók-
nak. „Immár hagyományt teremt-
ve karácsonykor 100 adag meleg
ételt adtunk azoknak, akik elfo-
gadták és azoknak, akik szűkösen
élnek. Megható és érzelemdús
délelőtt volt. Kaptunk ölelést,
rengeteg jó kívánságot, nagyon
sok kedves szót és meleg teát ked-
ves emberektől. A gyerekeknek
szaloncukrot és kifestőt ajándé-
koztunk. Köszönjük a Kossuth
Hotelnek a finom étel elkészíté-
sét.” – számolt be a képviselő.

Jótékonysági főzés
A CEGLÉDI HAGYOMÁNYÉLTETŐ
Baráti kör jótékonysági főzés kere-
tében készített bográcsos ételt a

Hírek Tankó-Walter
és társa Kegyeleti kft.

Éjjel-nappal ügyelet
06-20/9311-711, 06-30/661-5831

TELJES KÖRÛ TEMETKEZÉSI
SZOLGÁLTATÁS

Cegléd,
Rákóczi út 30-32.

53/317-225
CEGLÉD KÁRTYA
ELFOGADÓ HELY!

Fürdőszoba Szakáruház Cegléd
Csempék - Kádak - Kabinok - Parketták

Cegléd Alszegi u. 35.
T.: 53-310-285
M.: 70-368-2816
furdoszobaszakaruhaz.hu

Facebook: Fürdőszoba Szakáruház Cegléd
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Hajléktalanszálló lakóinak. „Bár
most nem hordtunk népi viseletet,
de ismét meglátogattuk a Hajlék-
talanszálló lakóit, mert nem fe-
ledkezhetünk meg arról, hogy fe-
lelősséggel tartozunk embertár-
sainkért. Újfent vidám és hálás
emberekkel találkozhattunk.” –
számoltak be a baráti kör tagjai a
közösségi oldalukon.

Karácsonyi játék
KARÁCSONYI KIÁLLÍTÁS NYÍLT a
Somos család alkotásaiból a Fiatal
Alkotók Műhelyében. Három al-
kotó, Somos Miklós, Lieber Éva,
és Somos Gyula festményei mellett
bemutatták a „Karácsonyi játék”
című újranyomtatott könyvet is.

Megnyitott a KFC
A KFC AZ ORSZÁG 95. gyorsét-
termét nyitotta meg december
20-án Cegléden. „Úgy hiszem,
nem árulok el titkot, ha azt mon-
dom: Cegléd lakossága már
régóta várta, hogy egy gyorsét-
terem kezdje el városunkban a
működését. A reményt erősítette
az M4-es útnak az átadása, ami
magában foglalta egy hasonló
gazdasági potenciál megjelené-
sét. Úgy tűnik, most a csirke
gyorsabb volt, mint a marha, az-
az a KFC megelőzte a
McDonald’s-t. Örömteli, hogy a
gyorsétterem hazai alapanyag-
okból készíti ételeit, emellett je-
lenleg 26 ceglédi és környékbeli
embernek ad munkát. Ez a szám
– a tervek szerint – 35-re emel-
kedik majd. Kívánom, hogy mi-
nél nagyobb forgalmat bonyolít-
son le az étterem, mert ez egy-
ben több adóbevételt jelent vá-
rosunknak.” – tájékoztatott dr.
Csáky András polgármester.

Pusztai Dezső
Pest vármegye

díszpolgára
PEST VÁRMEGYE KÖZGYŰLÉSE
Díszpolgári címet adományozott
Dr. Pusztai Dezső, a Ceglédi
Toldy Ferenc kórház igazgatója
részére több évtizedes gyógyító
tevékenysége elismeréséül.
Pusztai Dezső 1989-ben szerzett
általános orvos diplomát. 1990-
ben a Ceglédi Toldy Ferenc Kór-
ház és Rendelőintézet Szemészeti

osztályán kezdte pályafutását,
2008-tól az intézmény vezetője
lett. Pusztai Dezső magasszintű
szakmai hozzáértése, személyes
elkötelezettsége, példamutató or-
vosi és vezetői teljesítménye révén
kiemelkedő szerepet játszik a Pest
vármegyében élő emberek gyógyí-
tásában és egészségmegőrzésében.
A biztonságos betegellátás mellett
az új lehetőségek keresése kiemel-
kedően fontos számára.
Pusztai Dezső részére elismerés-
ként 2015-ben Pest Megye Ön-
kormányzata „Pest Megyéért Em-
lékérmet” adományozott, ugyan-
ebben az évben a Magyar Egész-

ségügyi Szakdolgozói Kamara
Pest Megyei Területi Szervezete
„Pest Megye Hivatásáért Díjban”
részesítette. 2022-ben Abony Vá-
ros Díszpolgára lett. Pusztai
Dezső személye és tevékenysége
példaként állítható az egészség-
ügyben dolgozók számára.

Újévi fogadás
„AZT GONDOLOM, HOGY AKIK
most itt vagyunk, pontosan tud-
juk, milyennek kellene lennie an-
nak az új esztendőnek, amelynek
az első napjait éljük. Épp ezért
fölösleges recepteket adnunk
egymásnak. Mint ahogy mindig,
most is komoly tervezés idősza-
kában gyürkőzünk. Természete-
sen van, aki újrakezdésre készül,
más pedig folytatásra. Azonban
inkább azon érdemes eltűnőd-
nünk, hogy miben lehetünk azo-
nosak. Miben kapcsolnak össze
bennünket nemcsak az érdeke-
ink, hanem az érzelmeink is.” –
fogalmazott köszöntőjében Dr.
Csáky András a Városházán
megtartott újévi fogadáson. A
polgármester beszélt az elmúlt év
eredményeiről és az idei eszten-
dő terveiről is.

Évindító
ipartestületi vacsora
A CEGLÉD ÉS TÉRSÉGE Ipartes-
tület megtartotta hagyományos,
évindító vacsoráját az ipartestület
székházának dísztermében. Az

esten dr. Csáky András polgár-
mester összegezte Cegléd elmúlt
egy évét, annak fontosabb törté-
néseit, beruházásait és szó esett
az idei tervekről is.

Magyar
Fiatalokért Díj

A MAGYAR FIATALOKÉRT Díjat
vehette át Rezák-Kottes Anikó a
Kulturális és Innovációs Minisz-
tériumban. A város ifjúsági koor-
dinátora, a FECSKE alapítója és
számos ifjúsági program, kezde-
ményezés megálmodója az ifjú-
ságügy és a tehetséggondozás te-
rületén végzett kiemelkedő szak-
mai tevékenységével érdemelte
ki az elismerést.

Száz év a szőnyegen
A CEGLÉDI KÜRTI BÉLA Sport-
múzeum és a Ceglédi Sporttörté-
neti Alapítvány gondozásában
megjelent „Száz év a szőnyegen”
című könyv bemutatóját tartották
december 18-án a könyvtárban.
A ceglédi birkózósport elmúlt
száz évét áttekintő, képekkel il-
lusztrált könyvet Magyar László

szerző mutatta be az ünnepségen,
melyen megjelent a két közöt-
tünk élő legenda, Lőrincz Tamás
és Viktor olimpikonok is. A vá-
ros nevében Kónya Ágnes képvi-
selő is gratulált és megköszönte a
szerzők munkáját. Az eseményen
elhangzott az is, hogy az önkor-
mányzat támogatásával hamaro-
san új, méltóbb helyre kerül a
sportmúzeum a Szabadság téren
található korábbi Ced-Dent épü-
letébe.
„A ceglédi birkózósport 100 éves
történetét sajátos ‘stílusjegyekkel’
hoztuk tető alá. A három verseny-
eredményeket bemutató fejezet,
három alakzatban jelent meg. Az
első harminc év eredeti ceglédi
sajtótermékek élethű kivonataival
nyújt betekintést, színes stílusban
és korhű nyelvezettel. Az első si-
kereket jelentő korszak közelebb
hozza a klasszikus sportág fej-
lesztési korszak körülményeit és
eredményeit, míg a legutolsó év-
tizedek hatalmas eredményhal-
maza és sikertörténetei pontos ki-
mutatásokkal kiegészítve szóra-
koztatja az olvasókat. A ‘Száz év
a szőnyegen’ kötet a legsikere-
sebb ceglédi sportág eredménye-
it igyekszik keretbe foglalni, élén
nyolc olimpikonunk szereplésé-
vel, akik közül Gál József,
Lőrincz Tamás és Lőrincz Viktor
a ‘Cegléd város Díszpolgára’
cimet is kiérdemelte.” – fogalma-
zott Magyar László a kiadvány
szerkesztője, a Ceglédi Sportmú-
zeum alapító-vezetője.
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Tűz a Losontzi
iskolában

TŰZ ÜTÖTT KI LOSONTZI ISTVÁN
szakiskola első emeletén Ceg-
léden a Buzogány utcában a téli
szünetben – írta a Katasztrófavé-
delem a honlapján. Az első eme-
leteken egy 25 négyzetméteres
helyiség teljes terjedelmében
égett. A helyszínre riasztott ceg-
lédi hivatásos tűzoltók egy vízsu-
gárral eloltották a lángokat, és
megkezdték az utómunkálatokat.
Az Origo információi szerint a
ceglédi tűzoltók három járművel
vonultak a helyszínre, ahol elol-
tották a lángokat. Az épületben
hárman voltak, ők el tudták hagy-
ni az épületet, így senki sem sé-
rült meg. Diákok nem voltak az
oktatási intézményben, mivel
még tartott a téli szünet.

Tűzesetek, balesetek
KIGYULLADT EGY SZEMÉLYAUTÓ
január 15-én Tápiószőlősön, a
Cifra úton. Mire a tűzoltók a
helyszínre érkeztek az autó már
teljes egészében égett. A tüzet a
ceglédi hivatásos tűzoltók eloltot-
ták, a felhevült fém alkatrészeket
visszahűtötték, majd átvizsgálták
a kiégett járművet.

KIGYULLADT EGY 120 négyzet-
méteres családi ház tetőszerkeze-
te január 15-én délelőtt Cegléden,
a Kazinczy utcában. A tűzoltók
kiérkezésekor a tűz átterjedt a
ház födémjére is. A ceglédi hiva-
tásos tűzoltók megakadályozták a
tűz továbbterjedését, eloltották a
lángokat, majd átszellőztették és
átvizsgálták a lakóházat. Az épü-
let lakhatatlanná vált, az ott élő
két ember elhelyezéséről az ön-
kormányzat gondoskodott.

KÉT SZEMÉLYGÉPKOCSI ütközött
össze január 16-án délelőtt
Cegléden, a Széchenyi út és a
Rákóczi út sarkán. Az összetört
autók forgalmi akadályt okoztak.
A ceglédi hivatásos tűzoltók
áramtalanították és átvizsgálták
az járműveket, majd a forgalmi
akadályt megszüntették.

NÉGY SZEMÉLYGÉPJÁRMŰ ütkö-
zött össze január 17-én Albert-
irsán, a Köztársaság utcában. A
autókban összesen hat ember uta-
zott. Az összetört gépkocsik for-
galmi akadályt okoztak. A ceglé-
di hivatásos tűzoltók áramtalaní-
tották, majd átvizsgálták az jár-
műveket.

KIGYULLADT EGY KISTEHERAU-
TÓ január 18-án a 311-es főút
32-es kilométerénél, Cegléd ha-
tárában. Mire a tűzoltók a hely-
színre érkeztek a teherautó már
teljes egészében égett. A tüzet a
ceglédi hivatásos tűzoltók elol-
tották, a felhevült fém alkatré-
szeket visszahűtötték, majd át-
vizsgálták a kiégett járművet. –
adott tájékoztatást Csámpai
Attila tű. őrnagy, a Pest Várme-
gyei Katasztrófavédelmi Igazga-
tóság szóvivője.

Egy alufelnit kérek
karácsonyra

A TÉNYEK IS BESZÁMOLT RÓLA,
hogy mókás húzásra szánta el
magát Pataki Károly, aki a la-
punkban külön felhívásban jelzett
rettenetes méretű úthibában egy
kicsi fenyőt helyezett el néhány
gömbbel fel díszítve.

„Boldog Karácsonyt kedves köz-
útkezelő! Cegléd, Mizsei út híd
előtt. Vigyázzatok a fára. Most ki-
vételesen nem a Jézuskától kérem
az ajándékot, hanem a közútkeze-
lőtől. Egy alufelnit, egy téli gumit
és a futómű javítási költségét.” –
írta posztjában a ceglédi autós,
aki valószínűleg nincs egyedül
ezzel a kéréssel.
A helyiek most két legyet ütöttek

egy csapásra, ugyanis egyszerre
hívják fel a veszélyre a sofőrök fi-
gyelmét, és hódolnak az ünnep
szellemének – osztotta meg a Té-
nyek oldala. Az apró dekorelem így
még a városban nem jártas autósok-
nak is jelzi a kerékgyilkos gödröt,
bár már többen is aggodalmukat fe-
jezték ki azt illetően, hogy a tűleve-
lű meddig marad a helyén.

Rendőrök segítettek
ABONYHOZ KÖZELI TANYÁJÁN
egyedül élő Sanyi bácsit látogatták
meg a rendőrök a napokban. Az
abonyi rendőrség kollégái gondol-
tak egyet és összedobtak egy cso-
magot. A 90 esztendős Sanyi bácsi
lepődött meg legjobban, amikor
néhány napja rendőrök toporogtak
tanyája kapujánál. Nem értette, mit
kereshetnek nála, nem történt baja
és ő sem okozott semmi galibát. A
szíves invitálás után a rendőrség
munkatársai előadták jövetelük in-
dokát, majd átadták, főként élelmi-
szert rejtő ajándékukat.

A jó komposzt nem büdös, minimális hely és
idő szükséges az előállításához, és kifejezetten
lakásban használható edények is kaphatóak
már, így azok is bátran belevághatnak a kom-
posztálásba, akik társasházban élnek. Eme ol-
csó és természetes folyamatnak a révén egy-
szerre nyerhetünk tápanyagban gazdag ter-
mőföldet és csökkenthetjük hatékonyan
biohulladékaink mennyiségét.
Gyümölcs- és zöldségmaradék, tojáshéj, kávé-
zacc és teafilter – biohulladékaink jelenleg a
szemetesben, majd a hulladéklerakókban vég-
zik. Holott némi odafigyeléssel és időráfordí-
tással értékes termőföldet nyerhetünk belőlük
növényeink számára.
Nem is olyan régen még szinte mindent haszno-
sítottak felmenőink, semmit sem hagytak kárba
veszni. Ez a lényege tulajdonképpen a bolygónk
védelmét szolgáló körforgásos gazdaságnak,
azon belül a komposztálásnak is, amellyel kony-
hai szerves, otthoni és kerti zöldhulladékunkat
tápanyagban gazdag termőfölddé alakíthatjuk át.
Ennek az olcsó és természetes folyamatnak a ré-
vén érett, feketés színű és »erdő illatú« kom-
posztot nyerünk, amely javítja a föld minőségét.
Kifejezetten a négy fal között, lakásban használ-
ható edények is kaphatóak már erre a célra, de
saját magunk is készíthetünk komposztálót, ame-
lyet ha van, az erkélyen is elhelyezhetünk.
És hogy miként is fogjunk neki otthonunkban
a komposztálásnak?
A lényeg, hogy legalulra tegyünk néhány gallyat –

ezzel a levegő bejutását biztosítjuk a komposztba.
A zöld- és a barna hulladékot érdemes rétegelve
egymásra rakni, szükség esetén minimális vizet ad-
ni hozzá, hetente egyszer pedig tanácsos a halmot
átforgatni. Az egymásra rakott rétegek ugyanis így
keverednek össze, ezáltal lesz homogén szerkezetű
a komposzt. A forgatása akkor a legjobb, ha a ha-
lom belsejében érezhetően meleg van. Ezzel oxi-
gént juttatunk a komposztunkba és a szagok kelet-
kezését is meggátoljuk. Az arányok akkor optimá-
lisak, ha a barna hulladék – azaz a szén – mintegy
harminc, míg a zöldhulladék – azaz a nitrogén –
hetven százalékban található meg a komposztban.
Körülbelül három hónap kell hozzá, hogy
friss komposzt keletkezzen, de vigyázat, mert
ennek használata még árthat a növényeink-
nek. Összességében tizenkét hónap leforgása
alatt készíthetünk valódi, érett komposztot.
KOMPOSZT
• Barna hulladék – 30% (szén)
például gally, fűrészpor, papír, kartondoboz, szá-
raz falevél, konyhaitörlő- és WC-papír-guriga
• Zöldhulladék – 70% (nitrogén)
például lenyírt fű, gyümölcs- és zöldségmaradék,
növény metszése után keletkezett virágok, leve-
lek, tojáshéj, kávézacc, madártoll
A komposztálásnak köszönhetően tehát nem csu-
pán kitűnő termőföldet kaphatunk, de szinte nul-
lára csökkenthetjük bio- és zöldhulladékaink
mennyiségét. Vagyis ahelyett, hogy ezek a szer-
ves anyagok válogatatlan formában a hulladék-
lerakókba kerülnének, visszakapcsolhatjuk őket
a természet körforgásába. Ha nincs lehetősé-
günk, időnk, energiánk ahhoz, hogy saját ma-
gunk vágjunk bele, akkor is érdemes ezt a hulla-
déktípust is szelektíven gyűjteni. A többi lakóval
összefogva is kialakíthatunk komposztálót a tár-
sasházakban, ez nem engedélyköteles, emellett
számos közösségi kert is szívesen fogadja a szer-
ves hulladékokat. Vállalatunk is biztosítja a ház-
hoz menő begyűjtés keretében a kerti zöldhulla-
dékok folyamatos elszállítását, amelyekből
ugyancsak kiváló komposztot készítünk.

Otthon is készíthetünk komposztot
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Egy hely,
a szívedhez közel

IDŐS ASSZONYNÁL TETT váratlan
látogatást a csemői körzeti meg-
bízott. Mózes Ádám törzsőrmes-
ternek fülébe jutott ugyanis, hogy
a nyugdíjas néni egyedül él, se-
gítsége ritkán akad, ezért gondol-
ta, legalább a hasogatásból kive-
szi a részét. A 90 éves asszony-
nak egy darabig legalább nem
kell baltát ragadva fizikai munká-
val vesződnie

Felvételen a
cipőtolvajok

EGY KISFIÚ CIPŐJÉT LOPTÁK el a
Ceglédi Adventi Vásárban lévő
jégpályánál. Az elkövetőket azon-
ban kamerafelvétel leplezte le,
amelyet az üzemeltető közzé is

tett. „A jégpályát üzemeltető Ceg-
lédi Sportcsarnok Kft. nagy hang-
súlyt fektet a vendégek értékeinek
biztonságára. Értékmegőrző szek-
rények üzemelnek az öltözősátor-
ban, amelyet kamerarendszer is
véd. A mai napon kamerafelvétel
örökítette meg azt a cipőlopást,
amelynek elkövetője és segítője
látható a fotókon. Ne próbál-
kozz!” – írták a közleményben.

Rendőrségi fellépés
a gyorsulási

versenyek ellen
A CEGLÉD VÁROSI BALESET-
megelőzési Bizottság közleményt
adott ki arról, hogyan lépnek fel a

Cegléden is jellemző illegális
gyorsulási versenyek, driftelések
ellen. „Kapitányságunk illetékes-
ségi területét is érintette az illegá-
lis gyorsulási versenyek, drifte-
lések problémája, ezért mi ma-
gunk is számos intézkedést vezet-
tünk be az elmúlt időszakban,
hogy útját álljuk az efféle tevé-
kenységnek. A Pest Vármegyei
Kormányhivatal Közlekedésfel-
ügyeleti Főosztályának munkatár-
saival közösen öt alkalommal tar-
tottunk ellenőrzést. Összesen 38
helyszíni bírságot szabtunk ki, 3
emberrel szemben tettünk szabály-
sértési feljelentést, valamint 12 en-
gedély nélkül átalakított járműnek
soron kívüli műszaki vizsgán kel-
lett részt vennie. Felvettük a kap-

csolatot a nagyobb bevásárlóköz-
pontok vezetőivel, mely során tiltó
és korlátozó jelzőtáblák kihelyezé-
sét javasoltuk. A Tesco-Global Zrt.
és a Penny Magyarország Kft. is
partnerséget mutatott, parkolóik-
ban már láthatóak a táblák, amin
egyértelműek a korlátozások. Fel-
hívjuk a lakosság figyelmét a
KRESZ szabályok betartására, hi-
szen a rendőrség érvényt fog sze-
rezni a tiltó táblák hatályának. A
Ceglédi Rendőrkapitányság to-
vábbra is elkötelezett az illegális
gyorsulási versenyek és driftelések
felszámolása mellett. Megszünteté-
sük érdekében a jövőben is megte-
szi a szükséges intézkedéseket.”
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Kreatív gyertyák
KÜLÖNLEGES GYERTYÁK KÉSZÍTÉSÉVEl
foglalkozik Maróti Piroska. A hobbinak,
önkifejezésnek indult kreatív gyertyakészí-
tés, ma már vállalkozássá nőtte ki magát.
- Két éve foglalkozom gyertyakészítés-
sel, mert szerettem volna munka mellett
egy alternatív bevételi forrást, amiben ki
tudom használni a kreativitásom és kép-
zelőerőmet. A gyertyakészítés meg-
nyugtat, nagyon szeretem csinálni.

- Miben más a te terméked, mint más normál dekorgyertyák?
- A gyertyáim kézzel készülnek, nincs kettő ugyanolyan belőle és
az évszaknak, valamint az alkalomnak megfelelő illatot, esztéti-
kát és felépítést választok hozzá. Ezek nem csak dekorációs gyer-
tyák, mindegyik illatgyertya, és kérhető különböző méretben va-
lamit opcionális illat aromával és kiegészítőkkel. Vállalok egyedi
megrendeléseket bármilyen alkalomra, esküvőre van welcome gift
széria, névnapi/ születésnapi széria is, de bármilyen megrendelés-
re készítek egyedi gyertyát.

Új Kossuth-emléktárgy a múzeumban
KÜLÖNÖS MŰTÁRGGYAL gyarapo-
dott a Kossuth Múzeum Kossuth
gyűjteménye. „A szép állapotú fo-
tóalbumba Kossuth Ferenc és má-
sodik felesége, Kvassay Mária
fényképeit helyezték el. A 23 fotó
első darabja még Turinban, a töb-
bi viszont Budapesten készült, hi-
szen Kossuth Ferenc 1894-ben
hazaköltözött. Kvassay Máriat
1914-ben vette feleségül. Kossuth
Ferencet nagy tisztelet övezte
Cegléden, 1896-tól 1914-ig ő volt
városunk országgyűlési képvise-
lője, de baráti szálak is kötötték őt
például a ceglédi 100-as küldött-
ség tagjaihoz. A róla készült fo-

tók, ábrázolások, kéziratok, az ál-
tala alkotott festmènyek sora most
eddig nem ismert fotókkal bővült.

Köszönet a múzeum fenntartójá-
nak, Cegléd Város Önkormányza-
tának és dr. Sereg Péternek.” – tá-
jékoztatott az örömhírről az intéz-
mény közösségi oldala.



Malomtó szél régen és ma

Volt egyszer egy csapat
Ungureán László

ELHUNYT UNGUREÁN LÁSZLÓ, Cegléd
sportéletének meghatározó alakja, a
Ceglédi Városi
T e l e v í z i ó
munkatársa .
Sportolóként,
sportvezető-
ként és sport-
újságíróként is
vitte a város jó
hírét szerte az
országban. A
városi televízi-
óban évtizedeken át hallhatták hangját
sportközvetítésekben, számos tudósítást
készített a város sporteseményeiről.
Ungureán László 75 éves volt.

Farkas Pál
ÉLETÉNEK 82. ÉVÉBEN ELHUNYT Dr.
Farkas Pál nyugalmazott szakgyógysze-
rész, aki nyugdíjazásáig a ceglédi kórház
Központi Gyógyszertárban megbízott in-

tézetvezető fő-
gyógyszerész
helyettesként
látta el felada-
tait és hosszú
éveken át ki-
e m e l k e d ő
szakmai tevé-
kenységgel az
utolsó pillana-
tokig tudásával

segítette az intézményt. Nem csak ebben
a minőségében ismerhették azonban a
város lakói. Egyike volt az utolsó mecé-
násoknak. Nem csak támogatta a kultú-
rát, művészetet, de maga is gyűjtő volt.

Farkas Albert
ÉLETÉNEK 88. ÉVÉBEN ELHUNYT Far-
kas Albert földmérő üzemmérnök, a
ceglédi városi képviselő-testület egyko-
ri tagja, több éven keresztül a műszaki
osztály vezetője, a CVSE asztaliteni-
szezője. Búcsúztatójára január 10-én a
Református Öregtemetőben került sor.
Farkas Albert az 1950-es évek közepén
kapcsolódott be a CVSE asztalitenisz-
szakosztály munkájába, és 1959-től
1972-ig az NB II-es csapatban játszott.
A csapat általában dobogós helyen
végzett, és végül 1972-ben veretlenül
megnyerte a bajnokságot. Farkas
Albert sportpályafutásának igazi juta-
lomjátéka az a három év, amit a város

NB I-es csapatában játszhatott. G. Bíró
Alberttel párosban megszakítás nélkül
tízszer nyerték meg Pest megye baj-
nokságát. 1963-ban a megyei sporthi-
vatal döntött a CVSE-pályák teljes fel-
újításáról a Malomtó-szélen. A terve-
zési munkákat az asztalitenisz-szak-
osztály mérnökei, Kovács László és
Farkas Albert ingyen, az akkori szó-
használatban társadalmi munkában vé-
gezték el. Az
1970-es évek
végén bekap-
csolódott és
élete végéig
aktívan részt
vett a Sport-
történeti Bi-
zottság mun-
kájában. Tagja
volt az első
szabadon választott képviselő-testület-
nek, és mint képviselőnek jelentős sze-
repe volt abban, hogy a városi Sport-
múzeum méltó helyet kapjon a Gubody
utcában. A sportban elvégzett munkáját
2007-ben a város vezetése Cegléd Vá-
ros Sportjáért Díjjal ismerte el.

Ócsai Károly
ÉLETÉNEK 94-DIK ÉVÉBEN ELHUNYT
Ócsai Károly a Ceglédi Sporttörté-
neti Alapítvány Kuratóriumának tag-
ja a ceglédi kézilabda legendás alak-
ja. Az 1940-es évek végén a CVSE
atlétájaként kezdte sportpályafutását.
Tagja volt az ifjúsági válogatottnak,
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kezdeménye-
zésére alakult
meg az Épí-
tők SE kézi-
labda-szak-
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1954. márci-
us 24-én ját-
szotta első

bajnoki mérkőzését a Váci Vörös Lo-
bogó ellen Ócsai Károly játékosedző
irányításával. 1964-ig játszott az NB.
II-es csapatban, majd néhány évig a
BEM SE megyei csapatának volt az
edzője. 1978-ban Kürti Béla kérésére
csatlakozott a Sporttörténeti Bizott-
sághoz, aminek egészen haláláig ak-
tív tagja volt. A sportban végzett
munkáját a város képviselőtestülete
2009-ben Cegléd Város Sportjáért
Díjjal ismerte el.

In memoriam
CVSE NB I.-es asztalitenisz
csapatában 1988. tavaszán ját-
szottam utoljára. A negyedik
helyen végeztünk. Néhány éve
ajándékba kaptam egy sport-
mezt akkori csapattársamtól,

Szappanos Csabától. Ő majdnem 20 évvel
fiatalabb nálam és akkor saját asztalitenisz
iskolája volt Németországban. A múlt hé-
ten véletlenül kezembe került a kapott mez
és arra gondoltam, vajon mi történt a má-
sik négy társammal az elmúlt 35 évben.
Harczi Zsolt 1990-ben Ausztriába szerző-
dött, 2004-ig maradt, de közben néhány
évet itthon játszott, két évet a CVSE-ben
is. 2004-től 2014-ig magyar szövetségi ka-
pitány, de felmondott mert 10 hónapig
nem kapott fizetést. Utána két évig irányí-
totta a Budaőrs SC csapatainak munkáját.
2017-ben elfogadta az egyik volt klubjá-
nak évekig tartó invitálását és visszatért
Ausztriába, a Linz női csapatának edzője
lett. 2022-ben az osztrák szövetség kine-
vezte a női válogatott szakvezetőjévé. Az
egyik tanítványa, akivel klubszinten már
évek óta foglalkozott, egyéni Európa-baj-
nokságot nyert.
Berta Zoltán 1994-ig maradt Cegléden,
még néhány évet játszott a visszavonulá-
sig. Már 22 éve sikeres vállalkozóként
Lengyelországban él. Néhány éve újra-
kezdte a játékot egy krakkói 2. osztályú
csapatban, és szponzorálja a klubot.
Szappanos Csaba 1991-ben távozott
Ceglédről és 1995-ben az országból két
évre Ausztriába, majd három év Olasz-
ország következett és ismét Ausztria 2005-
ig. 2005 és 2013 között Németországban
játszik. Két évig ( 2013-2014) a magyar
ifj. női válogatott edzője, 2015-2020 -ig is-

mét Németországban játszik és saját sport-
iskolát irányít, 2020-2022 között ismét a
magyar ifj. női válogatott edzője, mellette
Gödöllőn klubedző is. 2023 tavaszán ösz-
szecsomagolt, meglátogatta Cegléden ne-
velőedzőjét, G.Bíró Albertet, és visszatért
Németországba. Jelenleg a bajor szövetség
ifjúsági edzője.
Halmai Attila 31 éve megszakítás nélkül
külföldön dolgozik. 1992-ben távozott
Belgiumba, majd három év Ausztria és hét
év Németország következett. 2004-től is-
mét Ausztria következett, 2006-tól napja-
inkig az osztrák TTC Kuchl I. ligás csapa-
tának kezdetben játékosa, majd játékos-
edzője, jelenleg a klub vezetőedzője. Eb-
ben a csapatban játszik a szintén ceglédi
Móricz Máté is.
Péter Aladár 1988-ban távozott a CVSE-
ből és nyolc év osztrák vendégjáték után
tért vissza Ceglédre. Évtizedekig a CVSE
szakosztályvezetőjeként dolgozott, jelen-
leg az egyesület veterán versenyzője.
Az öt játékosból négy dolgozik és él kül-
földön, más országok asztaliteniszsportját
erősíti. Ez jól van-e így, én nem tudom.
Legújabb hír, hogy a sportág új országos
vezetése az olimpia után haza kívánja hoz-
ni Harczi Zsoltot, és megbízni a felnőtt vá-
logatott irányításával. PÉTER ALADÁR

a

icsérem az előrelátását a Ma-
lomtó széli futókör tervezői-
nek. A képeken látható a tó,
amelyet a kimagasított futópá-
lya körvonalaz. Ha az eredeti
szintre építik meg a futókört,
akkor valószínű csak csizmába

lehetne futni.
A 60-as években a területre fűzfás volt te-
lepítve, ahogy megnőttek a vesszők fonták
a kosarakat belőlük. A területen igen sok
mélyedés volt, melyekbe rengeteg béka,
sikló nádiveréb és különböző vízi madarak
tanyáztak. A nagyobb mélyedésekben pe-
dig kárászok és keszegek tömkelege úsz-
kált. Ahol ma a kocsimosó és autóalkat-

rész bolt van, ott akkor egy kisebb tó volt,
körülötte kákics zöldellt. Mi gyerekek ösz-
szekötöttünk belőle egy-egy nagyobb nya-
lábbal és tutajt építettünk, ez volt a mi
szörfünk. Ráhasaltunk és kézzel eveztünk.
Mikor felálltunk láttuk, hogy a combunk-
ra és lábunkra több pióca rátapadt. Ezeket
nem volt egyszerű leszedni magunkról.
Ilyenkor szóltunk a társunknak, hogy pi-
siljen rá és a piócák abba a pillanatba be-
fejezték a vérszívást és belepottyantak a
vízbe. Esténként hatalmas hangos béka ku-
ruttyolás volt ezen a területen. Ezt csak a
szélen lakó Andor bácsi szamara harsogta
túl a bőgésével. Sajnos, szomorú emlékem
is kötődik ehhez a területhez, amelyet

Gulicska tónak is
hívtunk, mert név-
adója és még más fi-
atalok belefulladtak
a tóba.
Ismételten dicsérem
a tervező és a kivite-
lezők munkáját. Sok
futót kívánok a körre
és legalább mínusz
5-8 fokos hideget,
hogy a víz befagyjon
és nemcsak futni, de
csúszkálni és korizni
is lehessen ingyen a
Malomtó szélen.

JÓZSI BÁ’
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Megye legjobbja
A SPORTKARÁCSONY PEST vár-
megye amatőr és professzionális
sportolóinak találkozója. Külön-
leges alkalom, amikor Pest Vár-
megye Közgyű-
lése köszönetet
mond mindazok-
nak, akik kima-
gasló, példamu-
tató teljesítmény-
re voltak képe-
sek. Az idei ünnepségen Szabó
László, a Magyar Paralimpiai
Bizottság elnöke köszöntötte a
sportolókat, majd Szabó István,
a közgyűlés elnöke mondott be-
szédet.
Pest Vármegye Közgyűlése álta-
lános iskolás korosztályban Az
Év legjobb Pest vármegyei diák-
sportolója I. díj elismerésben ré-
szesítette Budai Ferenc birkózót,
a Ceglédi Vasutas Sportegyesület
versenyzőjét, a Ceglédi Várkonyi
István Általános Iskola tanulóját.
Budai Ferenc birkózó, a diák-
olimpia országos döntőjén első
helyezést ért el. 2023-ban az
U15-ös országos bajnokságon
szabad és kötött fogásban a do-
bogó legmagasabb fokára állha-
tott fel. A korosztályos Európa-
bajnokságon ezüstérmet nyert.
Edzője: Pap Ferenc. Testnevelő-
je: Denginé Lakatos Gabriella.

Ceglédiek győzelme
A NAPOKBAN ÚJABB DICSŐSÉGET
szerzett Cegléd városának a Pá-
kozdi Benő és Vancsa Miklós al-
kotta teniszcsapat. 7-6, 2-6, 6-1
eredménnyel utasították újfent ma-
guk mögé – az őket kihívó – daba-
si párost, Tomor Lászlót és Szabó
Lászlót. A Dabason megrendezett
mérkőzésen hiába reménykedtek a
fiatalabbak, újra az idősebb gene-
rációt képviselő ceglédi páros sze-
rezte meg a győzelmet.

2023 utánpótlás-
edzője

2023-BAN AZ U23-AS kötöttfogású
válogatott vezetőedzőjének, Lő-
rincz Viktornak ítélték oda az Év
utánpótlásedzője címet. Az olimpi-
ai és világbajnoki ezüstérmes, Eb-

győztes szakemberrel beszélgetett a
Magyar Bírkózó Szövetség oldala
az elismerésről és a terveiről.
„Immár harmadik éve foglalko-
zom edzősködéssel, ennek ellené-
re elismerték a munkámat. Külön
öröm, hogy szavazás döntött a
címről, és a szakmai bizottság
méltónak talált rá. Mindez azt
mutatja, hogy jó úton haladok, de
nem felejtem el, hogy még na-
gyon az elején járok, szeretnék
minél többet fejlődni, hogy visz-
szaadhassam a sportágnak azt a
sok jót, amit kaptam tőle.” –
mondta el a ceglédi sportoló.
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INNOVATÍV
DIGITÁLIS
FOGÁSZAT

Kövess minket a Facebookon
és Instagramon is!

> Fogágybetegségek kezelése
> Esztétikus fogtömések, fogpótlások
> Fogsorok készítése
> Implantológia
> Fogsebészet
> Fémmentes fogpótlások
zirkonkerámiából rövid határidõvel

>Digitális röntgen diagnosztika
>Gyermekfogászat
> Fogszabályozás felnõtteknek is
>Garanciavállalás

Dr. Dombi Ábel,
Dr. Makai-Magoss Ágnes

Bejelentkezés csak telefonon!
Cegléd, Csíkos szél 9.
Tel.: 06-30/913-8226

dombidentalcegled@gmail.com,

www.dombi-dental.hu

öbb ceglédi élelmiszer-
áruház körül kéregetők,
hajléktalanok jelentek
meg, akik zaklatják a vá-
sárlókat. A Ceglédi Pa-
noráma Fórumára egy
ceglédi lakos írt erről be-

szélgetésindító bejegyzést, amire
sokan reagáltak, saját tapasztala-
taikat megosztva.
„Talán nem én vagyok az egyet-
len, akit rendkívüli módon zavar
a Mozdony utcai Aldinál lévő
helyzet: egyre gyakrabban egyre
több a hajléktalan ember, akik
gyakran zargatják a vásárlókat,
megjegyzéseket tesznek, sőt volt
olyan alkalom mikor ittasan
odavizelt egyikőjük fekve, félkó-
másan. Nem tudom pontosan,
hogy ki és mit tudna tenni haté-
konyan a kialakult helyzet ellen,
de gondolom rajtam kívül mást
is zavar a probléma. Tudom nem
kötelező oda járni, de ha én oda
szeretnék járni, akkor miért kell
ezt elviselnem?” – fogalmazott a
bejegyzés.
A kommentelők közül többen ar-
ról írtak, hogy ez okból már nem
is járnak az említett üzletbe, má-
sok arról írtak, hogy ez nem
egyedi eset, hanem a vasútállo-
más környékén és a Penny áru-
háznál valamint a piac Kossuth
téri bejáratánál is hasonló jelen-
ségeket tapasztaltak.
Felvetették az áruház biztonsági
szolgálatának felelősségét is,
mások szerint a biztonsági őr te-
hetetlen, mert csak az áruház
épületében belül történtek esetén
intézkedhet. Mások szerint az
áruházhoz tartozik a parkoló te-
rülete is.
„Én hetekkel ezelőtt visszamen-
tem és az üzletvezetőnek (vagy
helyettesnek, akit épp ajánlottak
a kollégák) szóltam, hogy
kövezelőznek, zaklatják, akit ki-
néznek és bizony, akkor gyerek is
volt velük. Nézegettek be az au-
tókba is látható módon. A bolt és
a parkoló területén az ő felada-
tuk állítólag rendet tartani, kö-
szönte a jelzést, többen is jelez-
ték. Ugyanez a banda pár nap
múlva már a buszállomás és a

vasútállomás területén ‘kérege-
tett’.” – írta egy hozzászóló.
A megoldás mégiscsak az áruház
kezében lehet, erről írt Sz. Árpád
hozzászólást: „Bár nem László
Ágnes önkormányzati képviselő
körzete, de Ági mégis vette a fá-
radságot, hogy levélben fordul-
jon az Aldi Magyarország Bt felé
jelezve a fennálló tarthatatlan
problémát. Az Aldi dolgozók nem
rendvédelmi dolgozók ők a forga-
lomnak megnyitott magánterüle-
ten nem tudnak intézkedni. Ennek
ellenére többször saját testi épsé-
güket kockáztatva zavarták el a
hajléktalanokat és kerültek konf-
liktusba velük. A rendőrség a fo-
lyamatos bejelentések miatt már
nem reagál gyorsan a hívásra.
Tudomásom szerint az Aldi meg
fogja oldani heteken belül a bolt
körül kialakult helyzetet.”
László Ágnes önkormányzati
képviselő ezután egy bejegyzés-
ben reagált közösségi oldalán:
„Egyre több jelzés érkezik, hogy
a bevásárló helyek parkolójában
zaklatják az embereket, amit sa-
ját magam is megtapasztaltam.
Durvák, agresszívak és valljuk be
pofátlanok. A jelzések alapján
leginkább időseket, nőket és gye-
rekeket szúrnak ki maguknak és

sajnos gyerekeket használnak fel
alantas céljaikra. Ezen problé-
mák megoldása nem önkormány-
zati hatáskör, de a Mozdony utcai
Aldi esetében a számos jelzés mi-
att felvettem a kapcsolatot az
Aldi központi vezetőségével. Ott
néhány napon belül nagy megle-
petés éri az ilyen viselkedésű em-
bereket. Ugyanakkor saját ma-
gunk sem árt felkészülni ezekre a
váratlan helyzetekre. A parkolók-
ban figyeljünk egymásra, főleg az
idősebb korosztályra és legyünk
egymás segítségére.”

Fórum Sport

Áruházi kéregetők
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